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Niższe stawki za śmieci, nowe inwestycje. Za nami
sesja Rady Miasta Mława
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Podczas ostatniej sesji Rady Miasta M?awa, która odby?a si? 30 stycznia, radni dyskutowali m.in. o
zmianie op?at za odpady, o nowych inwestycjach sportowych czy partycypacji w zadaniach drogowych
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realizowanych prze powiat.

Obni?amy stawki za ?mieci
M?awianie b?d? p?aci? mniej za wywóz ?mieci. Rada przychyli?a si? do wniosku burmistrza
S?awomira Kowalewskiego i przyj??a uchwa?? obni?aj?ca stawk? z 10,50 z? do 9 z? za metr
sze?cienny zu?ytej wody.
Jak wyja?nia burmistrz, zmiana by?a mo?liwa dzi?ki nadwy?ce powsta?ej w systemie
gospodarowania odpadami za rok 2023. To z kolei skutek m.in. uszczelnienia sytemu i
zmniejszenia ilo?ci ?mieci produkowanej przez mieszka?ców. Nowa stawka b?dzie obowi?zywa?
od 1 kwietnia.

Pieni?dze na sport
W tegorocznym bud?ecie dodatkowe 304 tys. z? b?dzie przekazanych dla organizacji pozarz?dowych, z
czego a? 280 tys. na realizacj? zada? w zakresie rozwoju sportu i upowszechniania kultury fizycznej. Ta
autopoprawka burmistrza równie? spotka?a si? z akceptacj? Rady Miasta, podobnie jak plany budowy
pneumatycznego zadaszenia nad boiskiem na terenie Miejskiego O?rodka Sportu i Rekreacji. Radni
zgodzili si? przeznaczy? 100 tys. z? na przygotowanie projektu i dokumentacji do tej nowatorskiej
inwestycji.

?rodki na cyberbezpiecze?stwo
Kolejn? zmian? w bud?ecie by?o wprowadzenie 600 tys. z? z przeznaczeniem na cyberbezpiecze?stwo
w miejskich instytucjach. Taka kwot? uda?o si? pozyska? na ten cel ze ?rodków unijnych. Warto??
ca?ego projektu to 850 tys. z?, z czego 250 tys. to ?rodki w?asne miasta. Projekt b?dzie realizowany w
latach 2024-2025.

Pomoc dla powiatu
– Obecna kadencja obfituje w inwestycje powiatu na terenie miasta. Ciesz? si?, ?e sta? nas jako gmin?
na dok?adanie do nich. Wspó?praca z powiatem i starost? jest bardzo dobra. Dzi?kuj? radnym za
akceptacj? i zrozumienie tych potrzeb – mówi? burmistrz S?awomir Kowalewski podczas dyskusji nad
czterema uchwa?ami, którymi miasto przekaza?o wsparcie finansowe na zadania na drogach
powiatowych – w sumie 585 tys. z?. To kontynuacja prac na ulicach Nowej, Sienkiewicza, Batorego i
Granicznej oraz poprawa bezpiecze?stwa na skrzy?owaniu Sienkiewicza i Ho?ej.
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